
 
PORSCHE CARRERA CUP FRANCE – SPA 

Du  19 au 22 juin 2025 
 

 

Decision N°14 
De / From Collège des Commissaires Sportifs / The Stewards of the Meeting   
 

A / To Concurrent / The Competitor’s Representative  
 N°77 – Louis PERROT 
 

 

Les commissaires sportifs, après avoir reçu un rapport du Directeur de Course de la Porsche Carrera Cup 
France, ont examiné la question suivante et déterminent ce qui suit : 
The Stewards, having received a report from the Porsche Carrera Cup France Race Director, have 
considered the following matter and determine the following : 
 

Pilote / Driver             Louis PERROT    
 

Concurrent / Competitor  Schumacher CLRT 
 

Session   Race 1       
 

Fait / Fact Annulation d’une pénalité  - Cancellation of a penalty  
 
Decision Annulation de la pénalité de 5 secondes pour non respect des instructions du 

Directeur de Course – Cancellation of the penalty for disrespecting race director 
instructions 

  
Reason Le concurrent #77 a reçu une pénalité pour avoir zigzaguer alors que le safety 

car avait éteint ses lumières au virage 15, conformément au bulletin n°3. Mais le 
Directeur de Course avait stipulé lors du briefing des pilotes que le safety car 
doit éteindre ses lumières à l’approche du virage 16. Le concurrent #77 a bien 
suivi cette intruction. 

 Competitor #77 received a penalty for waving while the safety car had switched 
off its lights at Turn 15, in accordance with Bulletin #3. However, the Race 
Director had stipulated during the drivers' briefing that the safety car must 
switch off its lights on the approach to Turn 16. Competitor #77 duly followed 
this instruction. 

  
 
Date: 21 June 2025  Time:  20:08 
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International Steward 

Etienne MASSILLON 
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Send to the competitor by e-mail at : 
Time …20:07…….                      Date  20/06/2025 
Acknowledgments of receipt by the competitor at :  
Time ……………………. Date   

Copy to: The Competitor 
                The Clerk of the Course 
 The Timekeepers 
 The Official Notice Board 
 The Technical Delegate 
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